
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Paul Knuvers / GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 11 maart 2019 
 
Datum verzending antwoord: 10 april 2019 
 

Formulering: Bomenkap Groenloseweg (N 319) 
 
Naar wij hebben vernomen is de provincie Gelderland voornemens om de gezonde eiken 
langs de Groenlosweg binnenkort te gaan kappen. Wij hebben daarover enkele vragen 
aan het college. 
 

Vraag: Bent u op de hoogte gesteld van dit voornemen van de provincie? En zo ja, 
wanneer gaat deze kap dan beginnen? 
 
Antwoord:  
Ja, wij zijn op de hoogte gesteld. Wij hebben een aanvraag voor een 
omgevingsvergunning voor het rooien van 343 bomen van de provincie ontvangen. 
Het is nog niet bekend wanneer de kapwerkzaamheden gaan beginnen. 
 

Vraag: Deelt u onze mening dat voorkomen moet worden dat er onnodig bomen 
(laanbeplanting) langs wegen in de Achterhoek verdwijnen? En in dit kader de vraag: 
bent u op de hoogte van de wijze waarop de provincie hier gaat kappen? Verdwijnen 
alle bomen?   
 
Antwoord:  
Ja, wij staan voor het in stand houden van de landschappelijke waarden. Wij nemen 
echter ook andere aspecten, zoals verkeersveiligheid, vitaliteit bomen, ecologie, 
landschap en draagvlak, mee in onze afweging.  
 
De motivatie voor de kap is door de provincie verwoord in de kapaanvraag. De 
provincie heeft onder andere een inventarisatie en analyse van de bomen, de weg en 
het landschap gemaakt. Op basis hiervan heeft zij een keuze gemaakt om te kappen 
(343 bomen), te herplanten (439 bomen) en te sparen. De provincie heeft een 
landschapsvisie opgesteld waarbij wordt ingezet op het eindbeeld van een (nieuwe) 
bomenlaan langs de hoofdrijbaan en een enkele bomenrij langs de parallelweg. 
 
Langs de hoofdrijbaan staan 1019 bomen, langs de parallelweg staan circa 1047 
bomen. De provincie is voornemens om 343 bomen langs de hoofdrijbaan te kappen. 
Deze worden in ruime mate herplant. De bomen langs de parallelweg blijven staan. 
 

Vraag: Bent u bereid om er zo nodig bij de provincie op aan te dringen om de kap te 
beperken tot het hoogst noodzakelijke (bijvoorbeeld zieke bomen), te voorkomen dat 
hier een kaalslag gaat plaatsvinden, waardoor er bij herplant, hooguit over 1 generatie 
weer sprake zal zijn van enige groenstructuur langs deze weg? Wilt u met GroenLinks 
voorkomen dat hier, net als in het Oost-Gelderse deel, een vergelijkbare kaalslag gaat 
plaatsvinden?  
 
Antwoord: 
Wij nemen een besluit op de aanvraag voor het rooien van de bomen op basis van een 
integrale afweging van verschillende aspecten zoals verkeersveiligheid, vitaliteit 
bomen, ecologie, landschap en draagvlak. De provincie Gelderland heeft deze 
aspecten onderzocht en in een participatief proces besproken met diverse partijen 
(omwonenden, bomenstichting en medewerkers van de gemeente Berkelland en 
gemeente Oost-Gelre). De provincie Gelderland heeft alle inbreng gewogen en nu een 
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gemotiveerde aanvraag voor een omgevingsvergunning ingediend voor het rooien van 
343 bomen. De provincie wil toewerken naar een nieuwe, maar verkeersveiligere 
bomenlaan als eindbeeld. 
 

 
 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


